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1. Welkom/vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering, we zijn wat later en hopen de verloren 
tijd in te halen. Er zijn in ieder geval weinig mededelingen. De 
agendapunten beloven een leuke avond met naar hij hoopt goede 
gedachtewisselingen.  
Geen aanvullingen op de agenda. 

2. Mededelingen. 
Miel Lommen, de vlaai is er vanavond om te vieren dat voor het project de 
Buurtbus €75.000,- subsidie is gegeven. De bus zal hopelijk begin juli 
geleverd worden. Op dit moment rijdt er al een gehuurde bus. Het 
toegezegde bedrag is voldoende voor de vaste lasten van de komende vijf 
jaar. De variabele lasten moeten zeker uit de ritopbrengsten komen. De 
officiële ingebruikname is op 11 juli tussen 15:30 en 17.30 uur. Op de 
vraag hoe het met de werving van vrijwilligers zit als antwoord dat er 2 uit 
Zuid zijn aangemeld en 1 uit Blerick en 1 uit Belfeld. 
Door de winkeliers van het winkelplein is een aanvraag gekomen om het 
winkelplein te verfraaien, bijvoorbeeld met bloembakken aan de 
lantaarnpalen. De voorzitter en secretaris nemen het voortouw. Er zal ook 
worden geprobeerd om een link te maken met de werkgroep Venlo-Zuid-
Schoon. Mart Peters oppert om als idee mee te nemen om af en toe 
muziek te maken o.i.d. Het zal in de bespreking worden meegenomen. 
Hij en Hans Moors zullen de vergadering om 20:15 verlaten i.v.m. een 
andere bespreking. 

3. Verslag van 08-03-2017.    
Voor volgend kalenderjaar zal er een begroting worden opgesteld. Dat is 
ook afhankelijk van de toe te kennen subsidies e.d. In deze maand, juni, 
zou dat in de gemeenteraad beslist worden, maar gezien de financiële 
situatie is de verwachting dat dat later in het jaar zal worden. 
Verder geen aanvullingen. 

4. Verslag van 10-5-2017. 
Geen aanvullingen. 

5. Vragen n.a.v. Stavaza van de werkgroepen. 
Afvalcontainers e.o.; loopt nog niet goed maar zal worden vervolgd. 
Communicatie & Structuur; enkele mensen uit Venlo-Zuid of namens 
Venlo-Zuid zullen binnenkort een cursus gaan doen aangaande een 
digitaal platform “Mijnbuurtje.nl”.  
Kunst en Cultuur; dit project loopt. 
Min. Van Hallstraat; dit project kan van de lijst af. Het probleem is niet 
opgelost naar het schijnt, maar er niemand die zich actief met dit project 
bemoeid. 
Open Inloop; dit is een initiatief van de gemeente en kan beter aan bod 
komen via bijvoorbeeld het Huis van de Wijk. De Open Inloop is 
ondertussen naar een andere plek in het gebouw verhuisd. 



Oud-Zuid; gisteren is er nog een bericht over dit project binnengekomen. 
Er stond in dat de Stichting Ecologische Stadstuin i.o. en in samenwerking 
met het kerkbestuur de plannen aan het uitwerken is, waarbij de 
uitkomsten van een door de kerk georganiseerd behoefteonderzoek naar 
betaalde privé-parkeerplaatsen direct naast de kerk een belangrijke rol 
speelt. Afhankelijk van de uitkomst van die enquête wordt de ecologische 
stadstuin verder vorm gegeven. Men is voornemens een  
omgevingsvergunning aan te vragen met een stedenbouwkundige 
onderbouwing. 
Parkeren, dinsdag 6 juni is er een vergadering van de werkgroep geweest 
waar verteld is door de betrokken ambtenaren dat er ongeveer 150 
bezwaren zijn gemaakt tegen de maatregelen in Venlo. Om die 
bezwaarmakers goed de gelegenheid te geven op de hoorzittingen en het 
college en de raad erna de juiste besluiten te laten nemen plus de 
ambtenaren voldoende tijd om de maatregelen en vergunningen en 
ontheffingen goed te regelen, zijn de maatregelen uitgesteld tot na de 
zomervakantie. Het is niet haalbaar voor de vakantie. 
Verder kwam de vraag of de Roerdompstraat blauwe zone wordt of niet en 
hoe het geregeld is met die ontheffingen. E.e.a. zal op tijd worden 
gecommuniceerd door de gemeente. Dhr. Thijssen vroeg of er ook 
bevraagd zal worden in het deel wat al betaald parkeren is. Dat zal 
eventueel later in het jaar gebeuren. Verder is hij van mening dat ook de 
adressen in het gebied betaald parkeren 100 keer vrij parkeren voor 
bezoekers moeten krijgen. 
Verkeer Prof. Gelissensingel; op vrijdag 14 juni is hier een afspraak voor 
verder overleg voor. 
Venlo-Zuid-Schoon; College Den Hulster en Gildeopleidingen zijn partner 
geworden van de werkgroep. 
Roger Spitz stelt een project adopteer een buurt/straat/plein voor. De 
werkgroep zal zich hier in een volgende werkgroep vergadering over 
buigen.  

6. Buurt Bestuurt voortzetting, nieuwe projecten. 
Mart Peters presenteert middels een powerpoint de plannen van de 
werkgroep om Buurt Bestuurt binnen het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid te 
implementeren. Dit o.a. zoals in de vorige plenaire vergadering besloten. 
Het betreft het verbeteren van de leefbaarheid en veiligheid in de wijk. Het 
is geen proef, maar de presentatie geeft aan zoals het BNVZ het bij 
meerderheid wil. 
Dhr. Dijkmans is het er niet mee eens, hij bestrijdt dat Buurt Bestuurt in het 
BNVZ moet worden opgenomen. Ook geeft hij aan het plan niet te kennen. 
Nogmaals wordt uitgelegd dat het een werkwijze is, een methode om 
problemen te benaderen en behandelen. 
In de vergadering van 8 maart heeft het netwerk beslist, daar komen we 
niet meer op terug. 
Miel Lommen kreeg in de eerdere vergaderingen van de werkgroep het 
idee dat volgens het oorspronkelijke idee van Buurt Bestuurt de gemeente 
alles aanstuurde en dat is beslist niet wat de bewoners willen. Het 
gepresenteerde stappenplan is naar het hele netwerk gecommuniceerd 
(noot notulist bij uitwerken verslag, bij controle bleek dat dhr. Dijkmans 



beslist in de verzendlijst staat). 
Dhr. Dijkmans geeft aan dat hij nu geen bezwaren meer heeft. 

7. Filmpje Huis van de Wijk. 
Ruud Kol, wijkbeheerder, leidt de film in, de film laat een doorsnede zien 
van de vele activiteiten in het Huis van de Wijk.  
De film moet nog door de communicatieafdeling worden goedgekeurd voor 
publicatie. Daarna zal hij via de website verspreid kunnen worden. 

8. Plannen ’t Wildveld. 
Jack Smulders geeft een update van de plannen die stichting 
Buitengewoon heeft voor de gebouwen van ’t Wildveld en de Velddijk. Het 
project is een vernieuwbouw van de bestaande accommodaties aan de 
Roerdompstraat.. De twee scholen komen op den duur in één complex te 
zitten hier in Venlo-Zuid. 
De eerste verbouwingsactiviteiten zullen in augustus 2018 gezien worden 
en men hoopt het in augustus 2019 gereed te hebben. 
Tussentijds zullen klassen gebruik gaan maken voor theorieonderwijs van 
de oude Zuidstroom. Voor het praktijkonderwijs wordt nog naar 
oplossingen gezocht. 
Op de vraag wat er met de kas gaat gebeuren vertelt dhr. Smulders dat dit 
mede afhankelijk is van wat er met de ecologische stadstuin gebeurd. 

9. Rondvraag. 
Gerard Cornelissen vraagt of het mogelijk is dat Mohammed nieuwe wielen 
voor zijn afvalkar krijgt en een pasje van de ondergrondse afvalcontainer. 
De wielen zijn versleten. Dit zal via de werkgroep Venlo-Zuid-schoon 
worden geregeld. Verder vertelt Gerard dat het project aan de Dr. 
Cuypersstraat is afgesloten op 25 april. 
Embert Maas, vraagt of de resultaten van de enquête nog zullen worden 
behandeld. Dat zal de volgende vergadering gedaan worden. 
Miel Lommen geeft aan dat er drie dingen zijn voorgesteld voor Buurt 
Bestuurt, dat kan in gang worden gezet. 1 Prof Gelissensingel, 2 
Kamerverhuur, 3 Kruispunt Lidl. 
Buurt Bestuurt zal nog in het College van B&W worden geëvalueerd 
volgens Kees Dijkmans. We gaan de stadsdeelmanager vragen hoe e.e.a 
zit. 

10. Afsluiting. 
De voorzitter dankt de aanwezigen, wel drukt hij ieder op het hart om een 
volgende keer echt op tijd te zijn. Doordat we wat later begonnen zijn we 
ook wat uitgelopen. 
 
Volgende vergadering 6 september 2017, HvdW, 19:00 uur. 


